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Vragen van het lid Koşer Kaya (D66) aan de Staatssecretaris van 
Economische Zaken over een vergunning voor een nertsenhouderij in Bergeijk 
(ingezonden 22 maart 2016). 

Vraag 1
Bent u bekend met de door de gemeente Bergeijk verleende vergunning tot 
wijzigen/uitbreiden van een nertsenhouderij?1 

Vraag 2
Is het waar dat voorheen op deze locatie een legkippenbedrijf werd geëxploi-
teerd en het dus een nieuwe nertsenhouderij betreft? 

Vraag 3
Hoe verhoudt het verlenen van deze vergunning voor het houden van 14.500 
nertsen zich tot het per 2024 geldende totaalverbod op pelsdierhouderij? 

Vraag 4
Valt deze activiteit volgens u onder het verbod van de Wet verbod pelsdier-
houderij of onder een van de daarin opgenomen uitzonderingen? Welke 
motivatie heeft u daarvoor? 

Vraag 5
Wat vindt u ervan dat de vergunning zelf geen uitsluitsel geeft over of deze 
onder de reikwijdte van het verbod en/of het overgangsrecht van de Wet 
verbod pelsdierhouderij valt? Wat vindt u ervan dat de vergunning dit 
onbepaald laat?

1 https://www.brabant.nl/loket/verleende-vergunningen/vergunning-detail.aspx?id=73095bff-
2de4-4827-8f11-040ad598d1fb
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